
RECULL DE TEMES TRACTATS A LA SESSIÓ 1 DEL CURS 19-20 DEL 
CONSELL ESCOLAR. 17/10/19

1. Programació general anual

• Aquest és el darrer curs del mandat del director del centre. Es presentarà
a la renovació per quatre anys més, supeditat a la valoració positiva del
seu mandat per part de la inspecció educativa. 

• A  l’abril  es  farà  enguany  la  prova  externa  d’avaluació  de  sisè
(anomenada  de  competències  bàsiques).  Es  valoren  la  competència
matemàtica,  lingüística  (anglès,  castellà,  català)  i  de  medi.  L’escola
dedicarà atenció a matemàtiques per millorar els resultats,  que en els
darrers dos anys ha anat baixant i s’ha situat per sota de la mitjana de
Catalunya.

• Pla català de l’esport: es parla del projecte.

• Estan realitzant formacions per als professors. Com cada curs, aquestes
formacions  estan  sufragades  amb el  pressupost  del  centre.  Hi  ha  un
assessorament unitari per a tot el claustre, a banda de les formacions
específiques per àrees o nivells (anglès, educació infantil, TIC, ...).

• Ja no som de la Xarxa Escola Nova 21 (el  projecte ha finalitzat),  ara
estem adherits a Xarxa de competències bàsiques, on sembla que és
més eficaç.

• S’està  estudiant  com potenciar  el  Museu  de  l’escola  per  interès  dels
infants.

• S’ha ofert una mare contacontes que vindrà a explicar contes a l’escola.

• A través de la comissió d’atenció a la diversitat, estan treballant per posar
a l’escola pictogrames per adaptar la retolació del centre per a tots els
infants.

• Hi ha infants que treballaran al projecte granja-degustació i prepararan
esmorzars, aniran a comprar, etc

• Van  informar  que  es  fan  xerrades  a  famílies  i  tallers  a  infants  sobre
tecnologia amb l’Antonio Collado, del punt Òmnia de Santa Coloma.

2.  Revisem  programació  anual  i  projecte  educatiu  de  centre.  Aquests
documents poden ser  consultats  per les famílies,  demanant  a direcció  dia  i
hora. No es poden treure del centre ni fer còpies.
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Es penjarà el projecte de centre a la pàgina web de l’escola, tal com indica la
normativa.

3. Es trasllada temes a través dels representants de famílies:

• Hi  ha  famílies  que  no  saben  fer  acompanyament  a  nens  en  la
metodologia que treballen a l’escola. Es proposa com es podria millorar
la comunicació de treball conjunt d’escola i famílies. 

• S’informa que hi ha un programa TEI que està fent formacions a altres
centres, per empoderar a alumnat per evitar assetjament escolar. 

• Hi ha famílies que volen col·laborar al projecte de pati, però no es poden
comunicar, no saben com fer-ho.

4. Es traslladen temes diversos de l'AMPA:

• Les famílies tenen dubtes sobre l’ús que es fa de les tecnologies digitals
a l’aula i  quins aprenentatges es fan, ja que no tenen informació. Algú
pensa que es fa un ús abusiu i  s’explica des de l’equip docent que a
Educació  Infantil  no  es  fa  servir  i  que  a  la  resta  és  un  ús  puntual,
especialment per a la recerca d’informació. Els infants de Cicle Superior
fan servir també el correu institucional.

• També es demana de quina manera es podria traslladar informació a les
famílies sobre els objectius que es treballen cada trimestre i es recull la
proposta des de l’equip docent.

• Es pregunta si es podria allargar l’activitat extralectiva de pintura fins a
les  18h,  amb  l’argument  que  dediquen  temps  a  preparar  i  recollir  el
material i queda poca estona de pràctica. També seria el cas de robòtica,
perquè algunes produccions són més llargues.  Des de l’equip docent es
planteja  que  s’allargaria  l’estona  dels  infants.  No  influeix  la  conserge,
perquè marxa a les 17h igualment.

• L’AMPA demana si  es  podria  fer  servir  l’escola  com a espai  per  a  fer
alguna activitat extraescolar i s’explica que alguna altra vegada havia sorgit
aquesta proposta i s’havia dit des de l’Ajuntament que no hauria d’entrar en
contrast amb propostes municipals. L’AMPA comenta que es podria pensar
en xerrades o altres propostes.

• Es  demana  si  seria  viable  fer  piscina  dins  l’horari  lectiu,  doncs  hi  ha
famílies que han fet aquesta consulta a l’AMPA. El professorat explica que en
altres  pobles  funciona  així,  però  que  és  una  activitat  municipal  i,
habitualment, no hi és present la persona especialista d’Educació Física. A
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més de la gestió del professorat, caldria gestionar horaris i cost del transport
(i de l’activitat en si).

• Hi ha la consulta sobre si es podria fer una altra connexió elèctrica a la
tarima de fusta del pati (ja hi ha una al porxo), doncs l’endoll està al porxo.
Aquesta instal·lació l’hauria de fer l’Ajuntament.

• Sobre economia, les famílies pregunten si es podria fer un càlcul de totes
les despeses anuals i dividir els imports a cada mes i fer una quota unificada
(tarifa plana). Des de l’equip directiu, es valorarà la viabilitat. 

Si voleu contactar amb les persones que formen part del sector de famílies del
Consell Escolar, podeu fer servir el correu:

 consell.escolar@escolacoloniaguell.cat 

Si voleu contactar amb l’AMPA, feu servir l’adreça:

 ampaceipcoloniaguell@hotmail.com 
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